



ประกาศมหาวิทยาลัยสงขลานครินทร์  
เรื่อง มาตรการคืนค่าธรรมเนียมหอพักนักศึกษา  
จากผลกระทบสถานการณ์การแพร่ระบาดของโรค COVID-19

ตามประกาศกระทรวงอุดมศึกษา วิทยาศาสตร์ วิจัยและนวัตกรรม เรื่องมาตรการและการเฝ้าระวังการระบาดและโรคติดเชื้อของไวรัสโคโรนา 2019 หรือโรคโควิด-19 (ฉบับที่ 3) : การปฏิบัติการของสถาบันอุดมศึกษาเพื่อป้องกันการแพร่ระบาดของโรคโควิด-19 และประกาศมหาวิทยาลัยสงขลานครินทร์ เรื่อง แนวทางการจัดการเรียนการสอนและการสอบในสถานการณ์แพร่ระบาดของโรคไวรัสโคโรนาสายพันธุ์ใหม่ 2019 (COVID-19) (ฉบับที่ 6) เมื่อวันที่ 18 มีนาคม 2563 เพื่อเป็นการช่วยเหลือนักศึกษา มหาวิทยาลัยฯ จึงกำหนดมาตรการคืนค่าธรรมเนียมหอพักนักศึกษา ภาคการศึกษาที่ 2 ปีการศึกษา 2562 จากผลกระทบสถานการณ์การแพร่ระบาดของโรค COVID-19 นั้น

ข้อ 1. การคืนค่าธรรมเนียมหอพักนักศึกษา โดยคำนวณจากจำนวนวันที่ได้รับผลกระทบจากการปิดหอพักกรณีพิเศษ ในสถานการณ์การแพร่ระบาดของโรค COVID-19 เที่ยงกับวันปิดหอพัก ภาคการศึกษาที่ 2 ปีการศึกษา 2562 ของแต่ละวิทยาเขต ดังนี้

- 1.1 วิทยาเขตปัตตานี ร้อยละ 31 ของอัตราค่าธรรมเนียมหอพัก
- 1.2 วิทยาเขตหาดใหญ่ ร้อยละ 27 ของอัตราค่าธรรมเนียมหอพัก
- 1.3 วิทยาเขตภูเก็ต ร้อยละ 30 ของอัตราค่าธรรมเนียมหอพัก
- 1.4 วิทยาเขตสุราษฎร์ธานี ร้อยละ 15 ของอัตราค่าธรรมเนียมหอพัก
- 1.5 วิทยาเขตตรัง ร้อยละ 24 ของอัตราค่าธรรมเนียมหอพัก

ข้อ 2. การดำเนินการคืนค่าธรรมเนียมหอพัก เป็นไปตามประกาศของแต่ละวิทยาเขต  
จึงประกาศมาเพื่อทราบ และถือปฏิบัติโดยทั่วถ้น

ประกาศ ณ วันที่ 13 เม.ย. 2563

(ผู้ช่วยศาสตราจารย์ ดร.นิวัติ แก้วประดับ)  
อธิการบดีมหาวิทยาลัยสงขลานครินทร์

## สำเนา

### ประกาศมหาวิทยาลัยสงขลานครินทร์ เรื่อง มาตรการคืนค่าธรรมเนียมหอพักนักศึกษา จากผลกระทบสถานการณ์การแพร่ระบาดของโรค COVID-19

ตามประกาศกระทรวงอุดมศึกษา วิทยาศาสตร์ วิจัยและนวัตกรรม เรื่องมาตรการและการเฝ้าระวังการระบาดและโรคติดเชื้อของไวรัสโคโรนา 2019 หรือโรคโควิด-19 (ฉบับที่ 3) : การปฏิบัติการของสถาบันอุดมศึกษาเพื่อป้องกันการแพร่ระบาดของโรคโควิด-19 และประกาศมหาวิทยาลัยสงขลานครินทร์ เรื่อง แนวทางการจัดการเรียนการสอนและการสอบในสถานการณ์แพร่ระบาดของโรคไวรัสโคโรนาสายพันธุ์ใหม่ 2019 (COVID-19) (ฉบับที่ 6) เมื่อวันที่ 18 มีนาคม 2563 เพื่อเป็นการช่วยเหลือนักศึกษา มหาวิทยาลัยฯ จึงกำหนดมาตรการคืนค่าธรรมเนียมหอพักนักศึกษา ภาคการศึกษาที่ 2 ปีการศึกษา 2562 จากผลกระทบสถานการณ์การแพร่ระบาดของโรค COVID-19 นั้น

ข้อ 1. การคืนค่าธรรมเนียมหอพักนักศึกษา โดยคำนวณจากจำนวนวันที่ได้รับผลกระทบจากการปิดหอพักกรณีพิเศษ ในสถานการณ์การแพร่ระบาดของโรค COVID-19 เทียบกับวันปิดหอพัก ภาคการศึกษาที่ 2 ปีการศึกษา 2562 ของแต่ละวิทยาเขต ดังนี้

- 1.1 วิทยาเขตปัตตานี ร้อยละ 31 ของอัตราค่าธรรมเนียมหอพัก
- 1.2 วิทยาเขตหาดใหญ่ ร้อยละ 27 ของอัตราค่าธรรมเนียมหอพัก
- 1.3 วิทยาเขตภูเก็ต ร้อยละ 30 ของอัตราค่าธรรมเนียมหอพัก
- 1.4 วิทยาเขตสุราษฎร์ธานี ร้อยละ 15 ของอัตราค่าธรรมเนียมหอพัก
- 1.5 วิทยาเขตตรัง ร้อยละ 24 ของอัตราค่าธรรมเนียมหอพัก

ข้อ 2. การดำเนินการคืนค่าธรรมเนียมหอพัก เป็นไปตามประกาศของแต่ละวิทยาเขต  
จึงประกาศมาเพื่อทราบ และถือเป็นบัญญัติโดยทั่วไป

ประกาศ ณ วันที่ 13 เม.ย. 2563

(ลงชื่อ) นิวัติ แก้วประดับ

(ผู้ช่วยศาสตราจารย์ ดร.นิวัติ แก้วประดับ)  
อธิการบดีมหาวิทยาลัยสงขลานครินทร์

สำเนาถูกต้อง<sup>๙</sup>  
นายอนุกิจ ชาติตำ

นักวิชาการอุดมศึกษาปฏิบัติการ

จุติพร/พิมพ์  
อนุกิจ/ร่าง/ท่าน



## Prince of Songkla University Announcement

**Subject: Measures for student dormitory fee refunds**

**due to the impact of the coronavirus disease (COVID-19) pandemic situation**

---

With reference to the announcement by the Ministry of Higher Education, Science, Research and Innovation on the measures and monitoring of the coronavirus disease (COVID-19) outbreak (Issue no. 3): the operation of higher education institutions to prevent the coronavirus disease (COVID-19) outbreak, and Prince of Songkla University announcement on Subject: Guidelines for teaching, learning and testing management during the coronavirus disease (COVID-19) pandemic situation (Issue no. 6) dated on 18 March 2020, Prince of Songkla University stipulates the following measures for refunding student dormitory fees of semester 2, academic year 2019, due to the impact of the coronavirus disease (COVID-19) pandemic situation.

Clause 1. Student dormitory fees are refunded by calculating the number of days dormitories are closed due to the coronavirus disease (COVID-19) pandemic situation, compared to the number of days the dormitories are normally closed in semester 2, academic year 2019 of each campus, as follows:

- 1.1 Pattani Campus: a 31% refund of the dormitory fees
- 1.2 Hat Yai Campus: a 27% refund of the dormitory fees
- 1.3 Phuket Campus: a 30% refund of the dormitory fees
- 1.4 Surat Thani Campus: a 15% refund of the dormitory fees
- 1.5 Trang Campus: a 24% refund of the dormitory fees

Clause 2. Dormitory fee refunds take effect as specified by the announcement of each campus.

Please be informed and act accordingly.

Announced on 13 April 2020

A handwritten signature in blue ink, appearing to read "N. Keawpradub".

(Asst. Prof. Dr. Niwat Keawpradub)

President of Prince of Songkla University

[Copy]

**Prince of Songkla University Announcement**

**Subject: Measures for student dormitory fee refunds**

**due to the impact of the coronavirus disease (COVID-19) pandemic situation**

---

With reference to the announcement by the Ministry of Higher Education, Science, Research and Innovation on the measures and monitoring of the coronavirus disease (COVID-19) outbreak (Issue no. 3): the operation of higher education institutions to prevent the coronavirus disease (COVID-19) outbreak, and Prince of Songkla University announcement on Subject: Guidelines for teaching, learning and testing management during the coronavirus disease (COVID-19) pandemic situation (Issue no. 6) dated on 18 March 2020, Prince of Songkla University stipulates the following measures for refunding student dormitory fees of semester 2, academic year 2019, due to the impact of the coronavirus disease (COVID-19) pandemic situation.

Clause 1. Student dormitory fees are refunded by calculating the number of days dormitories are closed due to the coronavirus disease (COVID-19) pandemic situation, compared to the number of days the dormitories are normally closed in semester 2, academic year 2019 of each campus, as follows:

- 1.1 Pattani Campus: a 31% refund of the dormitory fees
- 1.2 Hat Yai Campus: a 27% refund of the dormitory fees
- 1.3 Phuket Campus: a 30% refund of the dormitory fees
- 1.4 Surat Thani Campus: a 15% refund of the dormitory fees
- 1.5 Trang Campus: a 24% refund of the dormitory fees

Clause 2. Dormitory fee refunds take effect as specified by the announcement of each campus.

Please be informed and act accordingly.

Announced on 13 April 2020



(Asst. Prof. Dr. Niwat Keawpradub)

President of Prince of Songkla University



## 宋卡王子大学公告

### 关于因应对新冠肺炎（COVID-19）疫情爆发影响而 退还学生部分住宿费的措施

根据泰国高等教育、科学、研究与创新部发布的《关于新冠肺炎（COVID-19）疫情防控措施的公告（第三稿）》当中有关“高等学校应对新冠肺炎的防控工作”和 2020 年 3 月 18 日宋卡王子大学发布的《关于新冠肺炎（COVID-19）疫情期间的教学与考试方式公告（第六稿）》，为帮助学生解决困难，宋卡王子大学研究决定，2019 学年第二学期期间，因应对新冠肺炎（COVID-19）疫情爆发影响，退还学生部分住宿费。

1、退还学生住宿费计算依据：根据在新冠肺炎（COVID-19）流行期间因宿舍关闭造成学生受到影响的天数与各个校区 2019 学年第二学期的宿舍关闭的日期，各个校区退还学生住宿费比例如下：

北大年校区：住宿费率的 31%

合艾校区：住宿费率的 27%

普吉校区：住宿费率的 30%

素叻校区：住宿费率的 15%

董里校区：住宿费率的 24%

2、实际退费工作，根据各个校区的公告进行。

特此公告！

2020 年 4 月 13 日

Asst. Prof. Dr. Niwat Keawpradub

宋卡王子大学，校长

[副本]

## 宋卡王子大学公告

### 关于因应对新冠肺炎（COVID-19）疫情爆发影响而 退还学生部分住宿费的措施

根据泰国高等教育、科学、研究与创新部发布的《关于新冠肺炎（COVID-19）疫情防控措施的公告（第三稿）》当中有关“高等学校应对新冠肺炎的防控工作”和 2020 年 3 月 18 日宋卡王子大学发布的《关于新冠肺炎（COVID-19）疫情期间的教学与考试方式公告（第六稿）》，为帮助学生解决困难，宋卡王子大学研究决定，2019 学年第二学期期间，因应对新冠肺炎（COVID-19）疫情爆发影响，退还学生部分住宿费。

1、退还学生住宿费计算依据：根据在新冠肺炎（COVID-19）流行期间因宿舍关闭造成学生受到影响的天数与各个校区 2019 学年第二学期的宿舍关闭的日期，各个校区退还学生住宿费比例如下：

北大年校区：住宿费率的 31%  
合艾校区：住宿费率的 27%  
普吉校区：住宿费率的 30%  
素叻校区：住宿费率的 15%  
董里校区：住宿费率的 24%

2、实际退费工作，根据各个校区的公告进行。

特此公告！

2020 年 4 月 13 日



Asst. Prof. Dr. Niwat Keawpradub  
宋卡王子大学，校长